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§ 11 Utredning om påbyggnad 

 

VD hänvisade till ärende 11.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Redovisningen godkänns. 

 

Särskilt uttalande genom skrivelse från styrelsemedlemmarna Yvonne Fernell-Ingelström (M), 

Björn Ljung (L) och Stefan Svanström (KD).  

 

Bolagsledningen har på ett förtjänstfullt sätt arbetat utrett frågan om att bygga på befintliga hus. 

Det har många fördelar, bl a så sparas grönstruktur genom att redan hårdgjord mark används för 

fler bostäder.  

 

De flesta ärenden som bolagsledningen redovisar har det gemensamt att de ekonomiska kalkylerna 

inte riktigt gått att få ihop. Det bör självklart innebära att tredimensionell fastighetsbildning 

genomförs och att bostäderna upplåts med bostadsrätt eller som ägarlägenheter. 

 

§ 12 Information om Hållbarhetsredovisning 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. att godkänna rapporten om bolagets nya hållbarhetsredovisning enligt Global Reporting 

Initiative, GRI, som införs för räkenskapsåret 2017.  

 

§ 13 Anmälan om inkomna och besvarade remisser 

 

VD hänvisade till ärende 13.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Att godkänna rapporten angående inkomna och besvarade remisser. 
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§ 14 VD informerar. 

 

 Patrik Andersson, Chef för bygg och teknik, informerade styrelsen om läget för byggandet av 

tillfälliga bostäder i form av modulhus. Produktion av de första modulerna sker nu i Örby och 

förfrågan ligger ute om ytterligare produktion av flera projekt. I övrigt fortsätter arbetet inom 

staden och Stockholmshem med att hantera bygglov och söka fler lämpliga platser.  

 

VD redogjorde för en pågående omorganisation med förändrad arbetstid för ett antal medarbetare. 

 

Kommunikationschef Karin Stener informerade om hanteringen av några aktuella pressfrågor.  

 

 

§ 15 Övriga frågor 

Inga övriga frågor.  

 

§ 16 Mötets avslutande 

 

Ordföranden avslutade mötet med att önska styrelsen och ledningen en God Jul och Gott Nytt År. 

Vice ordföranden instämde och önskade i sin tur ordföranden en God Jul och ett Gott Nytt År 

 

 

 

Vid protokollet: 

  

 

 Olle Torefeldt 

 

Justerat: 

 

 

Kadir Kasirga Björn Ljung 


